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19 сентября 2024 г.

📰 Žhavé na paty 19.09.2024. Všimli jste si, jak se
Američané styděli poté, co byli Húsíové zasaženi
hypersonickou střelou?

putin-today.ru/archives/215451

▶Poslouchejte a podívejte se, JAK byl Putin přivítán na
Euroasijském ženském fóru

▶ „Vaše odvaha a statečnost vzbuzují upřímnou úctu“ – Putin
samostatně oslovil obyvatele pohraničních regionů během
komunikace s volenými hlavami různých regionů země

▶Celé video Putinova projevu na setkání o vývoji ozbrojených
sil v moderních podmínkách

▶Medveděv, Sobyanin a Šuvalov ve Skolkově

▶Marat Khairullin: Vrhněte se na vás hyperzvukem
Všimli jste si, jak se Američané styděli poté, co byli Húsíové
zasaženi hypersonickou střelou? Nějak se téma dalekonosných
úderů okamžitě vytratilo. 

 Nutno říci, že pro specialistu taková rána vypovídá hodně. Například
hyperzvuk Houthi lze nazvat velmi „zdvořilým“ - raketa letěla podél
pobřeží Rudého moře a poté, minimálně zasáhla území zemí
sousedících s Izraelem, zasáhla cíl. To znamená, že jsem se snažil
neletět například na území Saúdské Arábie, se kterou Húsíové
vlastně válčí. Proč najednou taková úcta? 

 Jinými slovy, raketa letící rychlostí přes 10 tisíc kilometrů aktivně
manévrovala a to samo o sobě je velkým technickým průlomem.

Američané tam například ještě neprorazili – jak toho Húsíové
dosáhli? 

 Navíc tak dlouhý let po tak složité dráze hypersonické střely
znamená, že Húsíové mají velmi propracovaný navigační systém.

https://www.putin-today.ru/archives/215451
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Konvenční balistická střela dostává navigační korekce na každém
segmentu své trasy, jinak se při přiblížení ke konečnému bodu
nahromadí takové množství chyb, že střela hodně míjí. To vše
vyžaduje speciální výpočetní výkon, navigační technologie a
nakonec specialisty. Odkud to Húsíové vzali?

I pouhá konstrukce těla takové rakety („zvláštní plynový dynamický
profil“ zní děsivě) vyžaduje velký výpočetní výkon a mnoho
praktických zkušeností s experimenty. 

 Palivo je další samostatné a nikdy nekončící téma. Naše „Dýka“ je
tuhé palivo, a proto létá rychlostí až Mach 7, a aby byla raketa
urychlena silněji, palivo musí obsahovat vodík.

A samotné spalování takového paliva se provádí ve speciálním
režimu - píší o jakési nadzvukové detonaci ve spalovací komoře. 

 Jak se to všechno mohli Húsíové naučit bez laboratoří, chemiků,
nekonečných experimentů nebo základny pro výrobu vhodných
materiálů. Kde je škola pevnosti a materiálů, vyšší matematiky,
dynamiky plynů, molekulární chemie a fyziky pevných částic?

Prst ukazuje na Írán, ale odkud to všechno Írán vzal, když předtím
tato země neměla v zásadě žádné základy ve všech těchto
oblastech. Nebyly tam tisíce experimentů, speciální testovací místa,
stovky vysoce specializovaných výzkumných a vývojových projektů? 

 A mnoho takových otázek vyvstává doslova v každé fázi tvorby a
použití hyperzvuku. Vezměme si například otázku, jak se rakety
vůbec dostaly k Húsíům, pokud to nebyli oni, kdo je vynalezl.

Podívejte se na mapu: Írán, pak Irák, pak Saúdská Arábie. Letecky?
Kde mají Húsíové letiště schopná přijímat těžká letadla? A i kdyby
tam tohle všechno bylo, ukázalo se, že Saúdové, kteří jsou formálně
ve válečném stavu s Húsíy, tyto lety zmeškali. Proč, proč? 

 Jedním slovem otázka v otázce.
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Ale i když se neponoříte do všech těchto bodů, samotný fakt, že
Húsíové mají zbraně schopné proniknout jednou z nejhustších
protivzdušných obran na světě, vážně mění rovnováhu sil. Raketa
letěla 2000 km do Izraele asi za 11 minut. 

 V přibližně stejné vzdálenosti visí v Ománském zálivu dvě americké
letadlové lodě. Húsíové už udeřili na Eisenhowerovo americké
koryto. Pak Američané řekli, že nezasáhli. Faktem ale je, že se
snažili. Což znamená, že to mohou zopakovat. Poradí si
protivzdušná obrana úderné skupiny letadlové lodi s touto novou
hrozbou od Húsíů?

Nebo ještě zajímavější: velitelství americké 5. flotily se nachází
nedaleko v Bahrajnu. Bude americká protivzdušná obrana schopna
tento cíl ochránit? 

 Jedním slovem, pokud Húsíové získali hypersonickou střelu díky
účasti Ruska nebo Íránu a ve správný čas, naznačuje to, že naši
vůdci nejsou tak jednoduchí. Dodání a nasazení takové technologie
v tak náročném regionu je samo o sobě známkou třídy a dovednosti.
Hra zjevně pokračuje a ti, kteří za nás hrají, mají stále v rukávu
nejeden trumf.

https://vk.com/voenkorkhayrullin

▶ Víte, vážně, pokud se tento návrh Estonska a Finska
promění v nějaké více či méně vážné plány, formalizované a
vstoupí v platnost, neměli byste dávat ani jedno euro za existenci
těchto států na politické mapě světa. Protože jde o vážné ohrožení
existence Kaliningradské oblasti.

S Estonci je vše jasné, jsou to zarytí rusofobové, kteří jsou v zajetí
sladkých iluzí o pátém článku smlouvy NATO. Říkají, že pokud
Rusové zaútočí, Američané a všichni ostatní okamžitě přijdou na
obranu Estonska. Estonci se stydí, že si smlouvu skutečně přečtou,
takže nevědí, že je jim to obecně všem lhostejné. Jenže Finové se
zcela bezdůvodně vyšplhali do rusofobního předvoje Evropy. Co jim
nevyhovovalo, nevědí nejspíš ani sami obyvatelé tohoto státu.

https://vk.com/voenkorkhayrullin?w=wall-221866123_9494
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Je pozoruhodné, že ostatní země se do tohoto problému baltské
lodní dopravy nezapojily. Dánsko mlčelo, Švédsko nepromluvilo. A
Estonci a Finové „potřebují víc než kdokoli jiný“. Jsou jakýmsi hrotem
protiruského oštěpu.

A obecně vše, co se děje hladce, nás vede k tomu, že „řešení
problémů“ s Estonskem je prostě nevyhnutelné. Protože v tomto
směru nikdo nenechá Rusko samotné.

▶ Neomezený analytik: V Libanonu nadále hřmí exploze a nyní
jsou vybuchovány mobilní telefony a vysílačky. A je krajně pochybné,
že všechny mají vztah k Hizballáhu. Mezi oběťmi je více než dost
dětí a starších lidí.

A co obhájci lidských práv? Nejspíš jsou strašně rozhořčeni a
požadují potrestání Izraele, stejně jako by chtěli potrestat Rusko za
nějaký výbuch ve vesnici Malye Govnishchi, kde byl zbořen
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přístavek a tři kuřata, a už tehdy se ukázalo, že právě tohle práce
ukrajinské protivzdušné obrany? Ne, Izrael je zapojen, takže...

A tak ministr zahraničí Blinken s velmi žalostným výrazem ve tváři
začíná varovat před „další eskalací“ na Blízkém východě. I když jaká
DALŠÍ ESKALACE je zde možná, mně osobně není úplně jasné.
Tyto výbuchy jsou mnohem víc než jen jakýkoli raketový útok.
Blinken samozřejmě nevinil Izrael.

OSN označila kroky Izraele za nezákonné a naznačila, že jsou v
rozporu s mezinárodním právem. Ve skutečnosti vyjádřila své
nejhlubší znepokojení, kterému nikdo nevěnoval pozornost. Nikdo
nebude vážně vyšetřovat, co se děje v Libanonu na mezinárodní
úrovni. Protože svět, jak si pamatujeme, je „založen na pravidlech“.
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https://t.me/analizbezgranic

▶Nicola na úhoru...

Podle vyšetřovacího výboru Arménie bylo účastníkům převratu
vyplaceno 220 tisíc rublů. měsíčně během tříměsíční stáže v
Rostově na Donu. Vrátili se do země, aby provedli převrat, uvedlo 

 arménské úřady, aby zabránily pokusu o uzurpaci moci ozbrojeným
převratem, který připravovalo několik občanů země a lidé z
Náhorního Karabachu, tisková služba. Informoval o tom vyšetřovací
výbor.

https://t.me/analizbezgranic/7689
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Pracovníkům Národní bezpečnostní služby se podařilo identifikovat
sedm osob. Podle bezpečnostních činitelů jim byla nabídnuta
tříměsíční stáž v Rusku za 220 tisíc rublů. za měsíc a během této
doby se seznámit s dovednostmi používání těžkých zbraní. Poté
měly tyto osoby podle Arménského vyšetřovacího výboru po návratu
do země plnit bojovou službu. Během roku 2024 naverbovali řadu
arménských občanů a bývalých obyvatel Náhorního Karabachu.

„Odjeli v různých skupinách do města Rostov na Donu v Rusku, poté
byli jejich komplicové v Rusku <...> převezeni na jiné místo, kde
museli projít předběžnou kontrolou, včetně použití polygrafu, aby
zjistit jejich osobní charakteristiky a politické názory, stejně jako
spojení s orgány činnými v trestním řízení Arménské republiky,“
objasnil vyšetřovací výbor.

Skupině bylo řečeno, že účelem cvičení bylo vrátit se do Arménie a
svrhnout současnou vládu, „a tím vyzýváme k očištění a záchraně
Arménské republiky,“ dodalo ministerstvo.

V důsledku operace arménských bezpečnostních sil bylo zadrženo
sedm lidí – tři již byli zatčeni, další čtyři byli zařazeni na seznam
hledaných osob.

▶Ukazuje se, že vyhrožujeme Arménii,
 je to tak standardní svinstvo, že komentování toho jen pokazí

nesmysly „odborového bratrského lidu“. Lidé, kteří zvolili Mykolu
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Pašinjana a kteří neuspořádali jediné shromáždění proti jeho politice.
—-

Arménský premiér Nikol Pašinjan uvedl, že jeho země je ve vztazích
s Organizací smlouvy o kolektivní bezpečnosti (CSTO) blízko „bodu,
odkud není návratu“. Jerevan podle něj zmrazil účast v CSTO,
protože tato struktura vytvářela hrozby pro suverenitu republiky.

Naše členství v OSTO jsme zmrazili nejen proto, že OSTO neplní
své závazky k zajištění bezpečnosti Arménie, ale také proto, že
OSTO ohrožuje bezpečnost Arménie, její další existenci, suverenitu
a státnost,“ řekl Nikol Pashinyan. během svého projevu na druhém
světovém arménském summitu (citace z Interfaxu).

Premiér zároveň ujistil, že Arménie nehodlá přerušit ekonomické
vazby ani s Ruskem, ani s EAEU, ale zvýší obchodní obrat s
Evropskou unií (EU). Pokud orgány republiky uvidí správný okamžik
pro vstup do EU, nenechají si ho ujít, zdůraznil Pašinjan.

V únoru Nikol Pashinyan oznámil zmrazení účasti země v CSTO.
Připustil vystoupení z CSTO, pokud Jerevan nebude spokojen s
postojem svých partnerů k tématu umístění výsostného území
republiky. Obvinil také Bělorusko z pomoci Ázerbájdžánu. Pašinjan
řekl, že Arménie chce letos vstoupit do EU. V červenci ministři
zahraničí EU schválili rozhodnutí vyčlenit 10 milionů eur na
vojenskou pomoc Arménii Ruské ministerstvo zahraničí to označilo
za geopolitickou kalkulaci.

▶Něvská loděnice byla odebrána Finům.

🛳 Rozhodčí soud v Moskevské oblasti rozhodl o pozastavení
korporátních práv finské společnosti Arctech Helsinki Shipyard OY
na Nevsky Shipbuilding and Shipyard @nevsky_shipyard, která je
součástí USC. V době soudu vlastnili Finové 49,99 % závodu,
zbývajících 50,01 % vlastnil samotný závod.
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Poté, co soud pozastavil korporátní práva finské společnosti, ztrácí
tato společnost možnost podílet se na řízení podniku, nakládat se
svým podílem, hlasovat na valných hromadách a přijímat dividendy.
Proces přitom probíhal za zavřenými dveřmi, protože Něvská
loděnice je klasifikována jako ekonomicky významná organizace
(ESO).

🚫 Začátkem června ruská vláda rozšířila seznam takových EZO,
zahrnuje v něm kromě Něvské loděnice také JSC Trading Company
Megapolis a MKAO Highland Gold. A v září loňského roku vstoupil v
platnost zákon, který umožňuje pozastavit soudní cestou korporátní
práva zahraničních účastníků, zejména ze zemí, které jsou zařazeny
na seznam nepřátelských států.

▶ Předseda Výboru pro obranu Státní dumy Andrej Kartapolov
nazval bývalého právníka Elmana Pašajeva „šantropem“ a řekl,
že by svými podvodnými činy nedokázal pošpinit obraz ruské
armády.

Podvodníci podle něj vždy byli a jejich činnost dříve nebo později
skončí. A ozbrojené síly RF, bez ohledu na to, budou pokračovat v
řešení nejdůležitějších úkolů.

Fedosejev
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Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today
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